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PROTOKÓŁ Nr  X/2011 

z X  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 16 maja 2011r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  

Spóźniony radny: Jerzy Kania.  

W trakcie obrad sesj ę opuścił radny: Wiesław Drewnowski.  

 

Sesja rozpocz ęła si ę o godz.9:00. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, 

− otworzył sesję przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011 rok. 

5. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat za wpis do rejestru Ŝłobków i klubów dziecięcych. 

6. Uchwała w sprawie wysokości zmiany i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkole publiczne prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej Statut Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/2228/2001 Rady Miasta Szczecinek z dnia 20 lutego 

2001r. w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego  

w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody  na najem lokali uŜytkowych. 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Świątki I”  

w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jezioro 

Trzesiecko” w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii 

Krajowej-1” w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2011 roku. 

16. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

17. Wnioski i zapytania przedstawicieli Rad Osiedli składane w imieniu mieszkańców danego Osiedla. 

18. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.            



 2

20. Wnioski i zapytania radnych. 

21. Zamknięcie  sesji. 

 
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− na prośbę Burmistrza Miasta  zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowy projekt 

uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim  

− o przyjęciu do prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony 

zabytków i opieki nad zabytkami. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− omówił projekt uchwały i jego uzasadnienie, 

− w ustawie w 2010r. zmieniona została numeracja paragrafów, na które powołuje się dotychczasowe 

porozumienie, 

− chodzi o dostosowanie treści porozumienia do znowelizowanej treści ustawy, 

− merytorycznie zakres zadań konserwatora zabytków nie ulega zmianie.   

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przystąpił do przegłosowania zaproponowanej zmiany porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała wprowadzenie 

do porządku obrad zaproponowanego dodatkowego punktu. 

 
 
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poinformował, Ŝe dodatkowy projekt uchwały zostanie wprowadzony jako nowy pkt 17,  

z uwzględnieniem przesunięcia numeracji  dotychczasowego pkt 17 i następnych, 

− przedstawił nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich sesji. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2011-

2025.  

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2011 rok.  

5. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru Ŝłobków i klubów dziecięcych.  

6. Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkole publiczne prowadzone przez Miasto Szczecinek.  

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej Statut Miasta Szczecinek.  

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/228/2001 Rady Miasta Szczecinek z dnia 20 lutego 

2001r. w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego  

w Szczecinku.  

9. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  
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10. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  

11. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody  na najem lokali uŜytkowych.  

12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Świątki I”  

w Szczecinku.  

13. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Jezioro Trzesiecko” w Szczecinku.  

14. Uchwała w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Armii 

Krajowej-1” w Szczecinku.  

15. Uchwała w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2011 roku.  

16. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.    

17. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą 

Zachodniopomorskim o przyjęciu do prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji 

administracyjnych z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami.  

18. Wnioski i zapytania przedstawicieli Rad Osiedli składane w imieniu mieszkańców danego Osiedla. 

19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.     

21. Wnioski i zapytania radnych. 

22. Zamknięcie  sesji. 

 
Ad.2.  

Protokół z sesji z dnia 28 marca 2011r. oraz protokół z sesji z dnia 18 kwietnia 2011r. zostały przez Radę 

Miasta w głosowaniu jawnym przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.3.  

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− to pierwsza uchwała mówiąca o zmniejszeniu deficytu Miasta, dlatego Klub Radnych będzie głosował 

za jej podjęciem. 

 

Wiesław Drewnowski Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe jest to realizacja wcześniejszych załoŜeń budŜetowych, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/71/2011  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2011-2025. 

 
 
Ad.4.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
 
Wiesław Drewnowski Zast ępca Przewodnicz ącego Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w związku z przeznaczeniem w budŜecie miasta na przebudowę pomnika kwoty 50tys.zł zapytała, czy 

przeprowadzona została juŜ zbiórka publiczna, oraz czy kwota 50tys.zł to całkowity koszt przebudowy, 

czy teŜ tylko kwota, którą ma dopłacić Miasto? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe nie moŜna prowadzić zbiórki bez wcześniejszego podjęcia uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe chodzi o wykazanie w budŜecie Miasta zabezpieczenia środków finansowych na zadanie, 

którego realizację ma zatwierdzić Rada Miasta, 

− po podjęciu przez Radę Miasta uchwały w sprawie przebudowy pomnika rozpoczęta zostanie przez 

pomysłodawców zbiórka publiczna, 

− Miasto dopłaci ewentualną róŜnicę, a jeśli zbiórka nie przyniesie efektu, Miasto pokryje koszt 50tys.zł, 

− łączny koszt przebudowy to kwota ok.100tys.zł, z której część juŜ pokrył SAPiK na przygotowanie 

oraz opracowanie koncepcji przebudowy. 

 

 Roman Matuszak radny:  

− w załączniku dot. wieloletniej prognozy inwestycyjnej zmniejsza się o kwotę 250tys.zł środki na 

gospodarkę wodami opadowymi, co jest tego przyczyną? 

− z kolei na przebudowę ul. Baczyńskiego przeznacza się większą kwotę od zakładanej pierwotnie,  

z jakiego powodu? 

− z jakiej przyczyny zwiększa się środki na program CIVITAS Renaissance? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na pytania radnego Romana Matuszaka wyjaśnił, Ŝe zmniejszenie kwoty wydatków  

o 250tys.zł nie oznacza rezygnacji z inwestycji, ale wynika z uzyskanych oszczędności powstałych  

w wyniku przeprowadzonych przetargów, 

− zwiększenie środków na program Civitas Renaissance związane jest z przejęciem przez Miasto 

dwóch zdań wcześniej zapisanych w budŜecie Komunikacji Miejskiej, 
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− chodzi o budowę pomostu przy WieŜy Bismarcka oraz systemu informacyjnych tablic elektronicznych 

na przystankach autobusowych, 

− ze względu na oszczędności wynikające z przeprowadzonych przetargów wprowadza się dodatkowo 

przebudowę ścieŜki rowerowej na określonym odcinku, 

− Miasto robi więc więcej, niŜ pierwotnie zakładano. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− odpowiadając na pytanie dot. ul. Baczyńskiego wyjaśnił, Ŝe zwiększenie środków na przebudowę 

wynika z uzyskania dotacji z tzw. „schetynówki”. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej :  

− zapytał, czy w związku z przejęciem przez Miasto realizacji inwestycji pierwotnie zapisanych  

w budŜecie Komunikacji Miejskiej, środki przeznaczone na te cele pozostaną w spółce, czy zostaną 

przekazane Miastu? 

− odnośnie środków na przebudowę pomnika zapytał, dlaczego - skoro ma być prowadzona zbiórka 

publiczna –  nie przeznaczono w budŜecie Miasta na ten cel tylko kwoty np. 5 tys.zł lub 1tys.zł? 

− w 2002r. były sprzedawane cegiełki na budowę pomnika i postawiono go całkowicie z datków 

publicznych, 

− stwierdził, Ŝe jedną z takich cegiełek ma przy sobie, 

− Miasto sfinansowało wówczas budowę cokołu i zapewniło teren pod ustawienie pomnika, 

− uwaŜa, Ŝe przeznaczenie od razu w budŜecie Miasta na ten cel całej kwoty 50tys.zł to wydatek zbyt 

pochopny,  

− zawsze moŜna taka kwotę zwiększyć, gdyby okazało się, Ŝe zbiórka publiczna nie wystarczy, 

− poinformował, Ŝe Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej wstrzyma się od głosu przy podejmowaniu 

omawianej uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe nie rozumie dlaczego radny wypowiada się w taki sposób, 

− przecieŜ skoro ma się zamiar coś wybudować, to trzeba wpierw w budŜecie wykazać, Ŝe posiada się 

na ten cel środki, 

− odnośnie budowy pomostu zasugerował radnemu, aby zapoznał się z zasadami finansowania 

programu Civitas Renaissance, 

− wyjaśnił, Ŝe pieniądze pochodzą z Unii Europejskiej, natomiast ze strony Miasta jako wkład własny 

ujęta została wartość pracy ludzi, którzy przy realizacji tego projektu pracują, 

− chodzi o kwestie czysto finansowe, 

− gdyby projekt realizowała Komunikacja Miejska to byłoby to droŜsze, poniewaŜ w trakcie realizacji 

zmieniono zasady dofinansowania, które obecnie są inne , niŜ pierwotnie załoŜono. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− między innymi chodzi klasyfikowanie tzw. „małych” oraz „średnich” przedsiębiorców. 
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Roman Matuszak radny: 

− poinformował, Ŝe nie został przekonany w kwestii pomnika, choć zgadza się, Ŝe na planowane 

zadanie musi być w budŜecie zabezpieczonych 100% środków, 

− nie rozumie natomiast, dlaczego to Miasto ma być inwestorem przebudowy pomnika. 

 

 Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe kwestia sfinansowania przebudowy pomnika jest czytelna i jasna, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” , przy 4 głosach „wstrzymujących się” oraz 0 głosach 

„przeciw”  podjęła: 

uchwał ę nr X/72/2011 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2011 rok. 

 

Ad.5.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr X/73/2011 

w sprawie ustalenia wysoko ści opłaty za wpis do rejestru Ŝłobków i klubów dzieci ęcych. 

 

Ad.6.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę nr X/74/2011 

w sprawie  wysoko ści i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne 

prowadzone przez Miasto Szczecinek. 
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Ad.7.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgłosił wątpliwość dotyczącą proponowanej zmiany paragrafu 29 ust.2, odnośnie braku w treści 

proponowanego przepisu moŜliwości zgłaszania wniosków przez przedstawicieli Rady Osiedla na 

sesji Rady Miasta. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe propozycja zmiany Statutu Miasta wynika z  wyłonienia więcej Rad Osiedli, niŜ  

w poprzedniej kadencji, 

− nie następuje jednak ograniczenie uprawnień Rad Osiedli, poniewaŜ nadal mogą one zgłaszać 

wnioski i postulaty pisemne, w tym równieŜ na ręce Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe nie pamięta, aby w poprzedniej kadencji jedyna wówczas Rada Osiedla wykorzystywała 

swoje uprawnienia niezgodnie ze Statutem Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe na sesji Rady Miasta Przewodniczący danej Rady Osiedla będzie mógł zabrać głos  

w punktach, w których będą omawiane uchwały lub sprawy dotyczące danego Osiedla, 

− prawo powinno eliminować nawet potencjalne moŜliwości działania niezgodne z wolą ustawodawcy 

czy w tym przypadku uchwałodawcy. 

 

Do zebranych dołączył spóźniony radny Jerzy Kania. Obecnych 21 radnych. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− stwierdziła, Ŝe wątpliwość dotyczy braku moŜliwości wypowiadania na sesji Rady Miasta wniosków  

i zapytań przez przedstawicieli Rad Osiedli, 

− wydaje się, Ŝe Rady Osiedla nie są wystarczająco waŜne. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe w prawie funkcjonuje określenie, Ŝe jeŜeli moŜna więcej, to jednocześnie moŜna i mniej, 

− na sesji Rady Miasta przedstawiciel danej Rady Osiedla w ramach zabierania głosu będzie mógł 

równieŜ zgłosić wniosek czy zapytanie, 

− w rzeczywistości jest to więc szersze uprawnienie, niŜ obowiązywało dotychczas, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/75/2011  

w sprawie zmiany uchwały okre ślającej Statut Miasta Szczecinek . 

 

Obrady opuścił radny Wiesław Drewnowski.  Obecnych 20 radnych. 

 

Ad.8.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Marek Bogdanowicz Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił dlaczego na poprzedniej sesji Rady Miasta sugerował, Ŝe nie będzie konieczności 

podejmowania uchwały w sprawie przebudowy pomnika, 

− wówczas nie wiedział, Ŝe w uchwale z 2001r. w sprawie wyraŜenia zgody na wzniesienie pomnika 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Szczecinku załącznik do tamtej uchwały wyraźnie określał wygląd  

i kształt pomnika. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zapytał, czy jest pomysł jak zorganizować zbiórkę publiczną? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− inicjatorem pomysłu i zorganizowania zbiórki publicznej jest Komitet Honorowy, na czele którego stoi 

Poseł Wiesław Suchowiejko, 

− gdy uchwała zostanie podjęta, Komitet będzie musiał wystąpić do Miasta o wyraŜenie zgody na 

przeprowadzenie zbiórki publicznej. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/76/2011  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/228/2001 Rady Mias ta Szczecinek z dnia  

20 lutego 2001r. w sprawie wyra Ŝenia zgody na wzniesienie  

pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego w Szczecinku.  
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Ad.9.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/77/2011  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.10.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/78/2011  

w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkan iowej  Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzecz owego (aportu) w formie nieruchomo ści 

stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 
Ad.11.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/79/2011  

w sprawie wyra Ŝenia zgody  na najem lokali u Ŝytkowych. 
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Ad.12.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/80/2011  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego „ Świątki I”   

w Szczecinku. 

 

Ad.13.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe to kolejny przykład zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

wniosek właściciela nieruchomości w niedługim czasie od daty jej nabycia, 

− moŜe to być źródłem zwiększenia wartości danej nieruchomości, 

− dziwi się, dlaczego 3 lata temu nie moŜna było dokonać proponowanej zmiany, 

− ta zmiana moŜe spowodować, Ŝe część nieruchomości będzie moŜna sprzedać, 

− poinformował, Ŝe będzie głosował przeciw podjęciu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe to dobrze, Ŝe ktoś chciałby kupić nieruchomość, 

− 3 lata temu była inna sytuacja ekonomiczno-gospodarcza a obecnie jest kryzys, którego wówczas 

nabywca się nie spodziewał, 

− zmiana planu jest zgodna z interesem Miasta i jego mieszkańców,  

− nie nastąpi uszczuplenie dochodów Miasta, poniewaŜ w przypadku wzrostu wartości nieruchomości 

zostanie naliczona opłata planistyczna. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/81/2011  

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagos podarowania przestrzennego „Jezioro 

Trzesiecko” w Szczecinku. 

 

Ad.14.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Salę obrad opuścił radny Roman Miazga. Obecnych 19 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/82/2011  

w sprawie uchwalenia  miejscowego planu zagospodaro wania przestrzennego „Armii Krajowej-1”  

w Szczecinku. 

 

Ad.15.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Na salę obrad powrócił radny Roman Miazga. Obecnych 20 radnych 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− przypomniała uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr X/83/2011  

w sprawie okre ślenia wykazu k ąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2011 roku. 

 

Ad.16.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały oraz zgłoszone poprawki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił i uzasadnił propozycje poprawek do projektu uchwały, 

− poprawka pierwsza obejmująca zmianę tytułu uchwały na następujący: „Uchwała w sprawie trybu  

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie  oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania” oraz obejmująca zmianę 

zapisu w paragrafie 1 ust.1 na następująca treść: „Członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie, zwanego dalej „Zespołem” powołuje Burmistrz Miasta 

Szczecinek, zwany dalej „Burmistrzem” w trybie zarządzenia, na okres 4 letniej kadencji”; 

− poprawka druga polegająca na wykreśleniu w paragrafie 12 zwrotu „za wyjątkiem wynagrodzenia 

członków Zespołu”;  

− po w/w wykreśleniu paragraf 12 powinien otrzymać następujące brzmienie: „Koszty związane  

z funkcjonowaniem Zespołu i Grup roboczych pokrywane są z budŜetu Miasta Szczecinek”, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do przegłosowania kolejno zaproponowanych poprawek,  

a następnie do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 glosami „za” przyjęła pierwszą z zaproponowanych 

poprawek polegającą na zmianie tytułu uchwały oraz zmianie paragrafu 1 ust.1. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” przyjęła drugą z zaproponowanych 

poprawek polegającą na dokonaniu wykreślenia w paragrafie 12. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” z uwzględnieniem przyjętych poprawek 

podjęła: 

Uchwał ę Nr X/84/2011  

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania  członków zespołu interdyscyplinarnego 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Ad.17.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

−  

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” z uwzględnieniem przyjętych poprawek 

podjęła: 

Uchwał ę Nr X/85/2011  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewod ą Zachodniopomorskim  

o przyj ęciu do prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji adm inistracyjnych  

z zakresu ochrony zabytków i opieki nad zabytkami. 

 
Ad.18.  
Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe przedstawiciele Rad Osiedli nie zgłosili zamiaru wystąpienia. 

 

Ad.19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  
 

Roman Matuszak radny: 

− zadał pytanie dotyczące pkt 2  ppkt a) sprawozdania, w którym  mowa jest o dofinansowaniu 

organizacji trzech cyklicznych imprez organizowanych przez Stowarzyszenie „Zlot  SCSClub”  

w kwocie 5.000zł, dlaczego tak duŜe dofinansowanie dla tego klubu i czym się zajmuje ten klub? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, Ŝe w celu udzielenia odpowiedzi musi sięgnąć do wniosku, dlatego odpowiedź radny 

otrzyma do następnej sesji. 

 

Ad.20. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

Uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.21. Wnioski i zapytania radnych : 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zapytał, czy wszyscy radni złoŜyli w terminie oświadczenia majątkowe? 

− zapytał, czy sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta zostało przedłoŜone Radzie Miasta  

w ustawowym terminie? 

− zapytał o okoliczności zmiany na stanowisku dyrektora SAPiK-u? 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe poprzednio Miasto publikowało w  „Temacie” informacje dotyczące stanu powietrza nad 

Szczecinkiem, a obecnie tych informacji w tygodniku brakuje, 

− zapytała, dlaczego Miasto odstąpiło od publikowania w „Temacie” w/w informacji? 

− zapytała, jakie poszczególne koszty w 2010r. poniosło Miasto Szczecinek  na publikowanie informacji  

w lokalnych mediach ? i jakie to były media ? oraz jakie wydatki i na jakie media zaplanowano  

w 2011r. ? 
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− stwierdziła, Ŝe na poprzedniej sesji zarzucono jej kłamstwo dotyczące sprawy SzLOT z ALPINUR-em,  

− o w/w procesie dowiedziała się wówczas z przekazów medialnych, dlatego ze względu na zarzucane 

jej kłamstwo pyta obecnie u źródła, jak faktycznie przedstawia się ta sprawa?  

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zwróciła się z do Komendanta StraŜy Miejskiej z prośbą o odniesienie się do wyników kontroli NIK  

dotyczących działalności szczecineckiej StraŜy Miejskiej, 

− zapytała, czy piasek na boisku do piłki plaŜowej, na którym często bawią się równieŜ małe dzieci,  

poddawany jest badaniom przez SANEPID? 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował Burmistrzowi za skuteczne rozwiązanie problemu dotyczącego ul. Wodociągowej, 

poruszonego przez niego na poprzedniej sesji. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zgłosił wniosek o zwiększenie ilości pojemników na odpady wzdłuŜ ścieŜki rowerowej po drugiej 

stronie jeziora i na Mysiej Wyspie, 

− zasygnalizował Komendantowi StraŜy Miejskiej przypadki chuligaństwa i wandalizmu na Mysiej 

Wyspie i wzdłuŜ ścieŜki rowerowej po drugiej stronie jeziora, 

− zasygnalizował problem dotyczący korzystania przez mieszkańców ze szczecineckiego basenu  

w czasie, gdy korzystają z niego szkoły lub kluby? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na pytania radnej Joanny Pawłowicz wyjaśnił, Ŝe „Temat” sam jest zainteresowany 

publikowaniem wyników dotyczących jakości powietrza,  

− dlatego Burmistrz jako organ wykonawczy zdecydował, Ŝe w tym roku wyniki te będą publikowane  

w Głosie Koszalińskim, 

− nie moŜna wciąŜ faworyzować jednego wydawnictwa, 

− odnośnie uwag radnej Joanny Pawłowicz dotyczących sporu SzLOT-u z ALPINUR-em, to tak, jak 

sama zauwaŜyła radna, powinna szukać informacji „u źródeł”, czyli u któregoś z w/w podmiotów,  

a nie u Burmistrza, poniewaŜ SzLOT nie jest jednostką miejską, 

− odnosząc się do wypowiedzi radnego Marka Ogrodzińskiego stwierdził, Ŝe uwagi dotyczące koszy na 

śmieci są jak najbardziej zasadne, ale inwestycje dotyczące ścieŜek rowerowych i na Mysiej Wyspie 

wciąŜ są realizowane, 

− zapewnił, Ŝe na Mysiej Wyspie będzie pełne wyposaŜenie, a teren ten będzie monitorowany, 

− odpowiadając na pytanie Wojciecha Knapika dotyczące dyrektora SAPiK-u wyjaśnił, Ŝe zmiana 

wynika z faktu, Ŝe dotychczasowy dyrektor tej jednostki samorządowej został dyrektorem PKS, 

− na jego miejsce został wyznaczony p. Kamil Klimek, absolwent Akademii ekonomicznej, pracujący  

w SAPiK-u od samego początku utworzenia tej instytucji, którego rekomendował równieŜ 

dotychczasowy dyrektor  Adam Wyszomirski, 

− przez 3 miesiące p. Kamil Klimek będzie pełniącym obowiązki dyrektora, a potem na 95% zostanie 

dyrektorem. 
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Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w uzupełnieniu odpowiedzi udzielonych radnemu Wojciechowi Knapikowi wyjaśnił, Ŝe wszyscy radni 

złoŜyli oświadczenia majątkowe w ustawowym terminie. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

− poinformował, Ŝe sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta w 2010r. zostało przekazane  

w ustawowym terminie do Biura Rady Miasta, natomiast termin przekazania sprawozdania 

finansowego upływa dopiero 31 maja, choć jest ono juŜ przygotowane do przekazania. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku: 

− odnosząc się do wypowiedzi radnej Małgorzaty Golińskiej wyjaśnił, Ŝe kontrola NIK dotyczyła 2009r.  

a jej wyniki zostały opublikowane w internecie, 

− zarzut nierzetelnej statystki dotyczy jednego przypadku na ok. 3 tys. spraw skierowanych do sądu i na 

ok. 30 tys. ujawnionych wykroczeń, 

− kolejny zarzut dotyczył nierzetelnego prowadzenia dokumentacji interwencyjnej, polegający na tym, 

Ŝe w jednym przypadku podjęcie interwencji zostało odnotowane w bazie, ale straŜnik zapomniał ją  

odnotować w swoim notatniku, 

− odnośnie windykacji mandatów karnych wyjaśnił, Ŝe StraŜy Miejskiej zadanie to powierzyła Rada 

Miasta, 

− odnośnie uwag NIK dotyczących warunków lokalowych w 2009r, to obecnie po przeniesieniu placówki 

zostały one poprawione, 

− zarzut skupiania się straŜników miejskich w 2009r. wyłącznie na fotoradarze jest niesłuszny, poniewaŜ 

ustawodawca przyznał prawo stosowania fotoradaru, 

− do jego obsługi zostało oddelegowanych 4 straŜników, a mimo to wykrywalność innych wykroczeń 

wzrosła o 50%. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w protokole NIK pojawił się zarzut wydawania przez Komendanta StraŜy decyzji o rozłoŜeniu na raty 

spłaty grzywny, a w 24 przypadkach uzasadnienia decyzji nie zostało podane uzasadnienie prawne, 

− poza tym na stanowiskach kierowniczych w StraŜy Miejskiej zatrudniono dwóch straŜników, chociaŜ 

etaty takie nie zostały przewidziane przez Radę Miasta. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku: 

− chodzi o stanowiska dyŜurnych, nie przewidziane w rozporządzeniu, ale dotyczące pracowników 

samorządowych, 

− to zostało wyjaśnione jeszcze w trakcie kontroli NIK, 

− brak uzasadnienia prawnego w uzasadnieniach decyzji to omyłkowe pominięcie przy pisaniu jednej 

literki wskazywanego przepisu, 

− to równieŜ zostało wyprostowane w toku kontroli. 
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 Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zwrócił uwagę, aby w przypadku tak szczegółowych pytań radni formułowali je na piśmie na 

przygotowanym i udostępnionym radnym formularzu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyraził zdziwienie, dlaczego radna porusza kwestię kontroli z 2009r. dopiero w 2011r.? 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− wyjaśniła, Ŝe dlatego, iŜ w międzyczasie w mediach ukazał się reportaŜ o wykorzystywaniu fotoradaru 

przez szczecinecką StraŜ Miejską. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyjaśnił, Ŝe Szczecinek jeśli chodzi o częstotliwość wykorzystania fotoradaru nie odbiega od setek 

innych miejscowości w Polsce,  

− prawdopodobnie reporter TVN 24 zapłacił w Szczecinku mandat za przekroczenie prędkości, i dlatego 

sprawa stosowania fotoradaru została nagłośniona, 

− podobnie wygląda kwestia stanu środowiska, gdzie Szczecinek nie odbiega od średniej krajowej. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku: 

− wyjaśnił, Ŝe umorzone zostały tylko 3 mandaty karne, pozostałe zostały rozłoŜone na raty, aby 

umoŜliwić i urealnić ich spłatę. 

 

Prezes Aqua-Tur Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− odpowiadając na pytanie dotyczące basenu wyjaśnił, Ŝe basen ma licencję na 150 osób i tyle moŜe 

pomieścić, 

− miejsc w szatni jest 200 i mogło się zdarzyć, Ŝe jedna grupa jeszcze nie opuściła basenu  

a wpuszczona został następna, poniewaŜ nie jest sprawdzane, czy ktoś idzie na basen wyczynowy 

czy rekreacyjny, 

− poprosił o sygnalizowanie takich przypadków w kasie basenu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązał do uwagi Burmistrza i pytania radnej Joanny Pawłowicz dotyczące sporu SzLOT-u z firmą 

ALPINUR, 

− uwaŜa, Ŝe ze względu na to, iŜ Miasto jest członkiem SzLOT-u pytanie prawidłowo zostało skierowane 

do Burmistrza, 

− tym bardziej, Ŝe na poprzedniej sesji Rada Miasta uchwaliła poręczenie dla tej organizacji, 

− nie wierzy, Ŝe Burmistrz nie wie, co się w tej organizacji dzieje. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− oczywiście, Ŝe wie, ale chciał zaznaczyć, Ŝe radna ignoruje fakt, iŜ SzLOT nie jest jednak jednostką 

miejską, 
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− gdyby pytanie zostało inaczej sformułowane, to udzieliłby odpowiedzi, 

− uwaŜa, Ŝe radna sugeruje mieszkańcom, Ŝe w jednostce miejskiej są kłopoty finansowe, 

− w sporze SzLOT-u  z ALPINUR-em, Miasto jako członek tej organizacji było za podpisaniem 

porozumienia, poniewaŜ ALPINUR nie chciał wystawić faktur, a bez tych faktur SzLOT nie otrzymałby 

dofinansowania, 

− zawarto ugodę, poniewaŜ to lepsze niŜ proces, 

− lepiej podpisać ugodę na 390tys.zł i otrzymać dotację 400tys.zł, niŜ stracić 700tys.zł, 

− uwaŜa równieŜ, Ŝe nie da się realizować zadań SzLOT za składkę 50tys.zł płaconą rocznie przez 

Miasto, 

− trzeba będzie tę składkę podnieść, moŜe do ok. 300tys.zł, 

− to i tak w porównaniu z SAPiK-iem niewiele. 

 

Eugeniusz Szybisty Dyrektor OSiR w Szczecinku: 

− ustosunkowując się do pytania radnej Małgorzaty Golińskiej zapytał czy ma wyganiać dzieci z boiska 

do piłki plaŜowej? 

− piasek do tego boiska przywoŜony jest z Parsęcka i nadaje się do rozgrywania meczów, 

− w niedzielę obiekt jest nieczynny i nie ma dozoru, i być moŜe przez płot na teren boiska wchodzą 

dzieci, 

− przez 4 lata nie było skarg od rodziców, Ŝe dzieci się tam bawią, dlatego teraz nie rozumie, czy ma 

wyganiać dzieci z boiska? 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− wyjaśniła, Ŝe to rodzice pytali ją, czy piasek na tym boisku jest dla dzieci bezpieczny, 

− uwaŜa, Ŝe to, gdzie się bawią dzieci, to kwestia ich rodziców, 

− zapewniła, Ŝe nie ma pretensji do Dyrektora OSiR-u. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− wyjaśniła, Ŝe dlatego w dniu dzisiejszym w sprawie SzLOT-u zwróciła się z pytaniem do Burmistrza, 

poniewaŜ Burmistrz na poprzedniej sesji zarzucił jej mówienie kłamstw. 

 

Paweł Szycko radny: 

− zwracając się do radnej Joanny Pawłowicz zwrócił uwagę, Ŝe radna mówiła wówczas o „kolejnych 

przegranych procesach”, i Ŝe dowiedziała się o tym z mediów, a Burmistrz odpowiedział jej na to, Ŝe 

„media kłamią”. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag, 

− przypomniał teŜ, Ŝe na poprzedniej sesji udzielił wyjaśnień odnośnie sporu SzLOT-u z firmą 

ALPINUR. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− na poprzedniej sesji nie mówiła, Ŝe proces został przegrany, ale Ŝe będą następne procesy. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odesłał do treści protokołu. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− nawiązując do kwestii bawiących się dzieci na boisku do piłki plaŜowej uwaŜa, Ŝe radna Małgorzata 

Golińska ma rację, i Ŝe trzeba przebadać piasek dla zapewnienia bezpieczeństwa bawiących się 

dzieci, 

− uwaŜa teŜ, Ŝe nie wolno zabraniać dzieciom zabaw na boisku, 

− koszt takiego badania będzie nie duŜy, a okoliczni mieszkańcy będą zadowoleni. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe Dyrektor OSiR przyjął uwagę i będzie wiedział, jak postąpić. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− podziękował Władzom Miasta i kierownictwu SzLOT-u za wsparcie akcji sprzątania brzegu jeziora. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podziękowała Władzom Starostwa, Władzom Miasta, p. Annie Mista Dyrektorowi Wydziału 

Komunalnego, Zespołowi Szkół Nr 5 oraz Stowarzyszeniu TERRA za pomoc w zorganizowaniu 

młodzieŜowej akcji sprzątania brzegu jeziora. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zauwaŜył, Ŝe po raz pierwszy na sesji nie ma mówi się o psich odchodach, 

− poinformował, Ŝe następna – uroczysta sesja z udziałem delegacji z zaprzyjaźnionego miasta  

z Niemiec odbędzie się w dniu 21 maja o godz.9:00, 

− przypomniał, Ŝe obowiązuje stawiennictwo tak jak na kaŜdą inną sesję, 

− kolejna sesja przewidywana jest w czerwcu, 

− w kwestii organizacji prac Rady Miasta zwrócił się do radnych z wyjaśnieniem, Ŝe pracownicy Biura 

Rady Miasta są po to, by pomagać radnym, a nie do ich zastępowania w uzyskiwaniu dla radnych 

informacji związanych z działalnością komunalną, poniewaŜ w pewnych przypadkach mogłoby dojść 

do naruszenia przepisów ustawy o ochronie danych osobowych, 

− radni mogą z pytaniami zwracać się do Przewodniczącego Rady Miasta, mogą składać interpelacje 

pisemne, mogą teŜ osobiście zwracać się do jednostek i instytucji miejskich, 

− radni nie mogą przyjmować za pośrednictwem Biura Rady Miasta kierowanej do radnych 

korespondencji,  

− taką korespondencję radni powinni odbierać pod prywatnym adresem, a jeśli jest to korespondencja 

oficjalna, to zainteresowani powinni ją składać w Biurze Obsługi Interesanta Urzędu Miasta. 
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GraŜyna Kuszmar radna: 

− poinformowała, Ŝe zaplanowane po sesji posiedzenie Komisji Problemów Społecznych odbędzie się w 

sali Nr 17. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, kto z radnych próbował korzystać z pośrednictwa Biura Rady Miasta? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe chodzi o kilku radnych, którzy tak postąpili, 

− następnie ze względu na bark dalszych uwag i pytań stwierdził wyczerpanie porządku obrad, 

− zamknął sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.11:00. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


